
PRÍHOVOR STAROSTU

Presne 24. februára 2022 začala okupácia ruských vojsk 
ukrajinských území. Ruská armáda so sebou priniesla pre 
nás nevídané obavy. Tie si dnes vedia predstaviť už len tí 
naši rokmi najskúsenejší občania, ktorí si ešte môžu pamätať 
hrôzy druhej svetovej vojny. Pre nás ostatných tu boli desivé 
snímky ostreľovaných území, zbombardovaných budov a ute-
kajúceho civilného obyvateľstva Ukrajiny zhromažďujúceho 
sa aj na našich hraničných priechodoch s Ukrajinou. 

Slovenská republika v spolupráci s Európskou úniou okam-
žite začala pripravovať azylové tábory a pomáhať týmto 
občanom ochrániť si svoje vlastné životy. Krízový štáb za-
čal prostredníctvom okresných úradov zasielať inštrukcie 
k možnej pomoci pre občanov utekajúcich z vojnou zasiah-
nutých území. Začali sa pripravovať či už dobrovoľné alebo 
štátom riadené zbierky pre utečencov. Do jednej z takýchto 
adresných zbierok sa zapojila aj naša obec. V 11. a 12. týždni 
sme vyhlásili zbierku trvanlivých potravín, detských plienok, 
posteľnej bielizne, karimatiek, zošitov, písacích potrieb, škol-
ských tašiek, ktoré boli presne adresované pre zariadenia 
ubytujúce prvých azylantov z Ukrajiny. 

Touto cestou chcem z celého srdca poďakovať všetkým 
občanom obce, ktorí sa do danej zbierky zapojili a pomohli 
zmierniť samotnú bolesť, smútok a obavy ukrajinských ob-
čanov. Menovite v našej obci prispeli rodiny: Šikudová, Ko-
nečná, Apolenová, Cillingová, Muchová, Múdra, Jánska, Na-
vrátilová, Capáková, Chlebanová, Horňáková, Pazdernatá, 
Križanová, Michalcová, Wilkinsonová, Sedláková, Mikušo-
vá, Šebeňová, Mikušaťová, Dizorziová a ďalší, ktorí nechceli 
byť menovaní. Štát začal koordinovane riadiť ubytovávanie 
pre utečencov prostredníctvom štátnych zariadení, alebo 
podporou súkromného ubytovania. Takýmto spôsobom ná-
sledne poskytol ubytovanie aj v našej obci. Tri rodiny z obce 
poskytli v priebehu polovice marca až apríla ubytovanie pre 
9 odídencov, tak nazývali občanov Ukrajiny utekajúcich pred 
vojnou. Celkovo sme teda v obci evidovali 9 občanov Ukra-
jiny utekajúcich pred vojnovým konfliktom, išlo o sedem žien 
a dve deti do 18 rokov. Postupne si však títo občania hľada-
li iné miesta pre svoj život, resp. sa snažili vrátiť do svojej 
rodnej vlasti. Po 1.8. v obci zostala už len jedna občianka 
Ukrajiny.   

Ekonomický pohľad starostu obcE na obEc adamovské kochanovcE
S rokom 2022 prišli pre celý svet nové výzvy. Výzvy, ktoré sme si v našej novodobej histórii už nevedeli ani predstaviť. 

Po dvoch vyčerpávajúcich rokoch spôsobených pandémiou COVID-19, keď sa svet doslova mohol nadýchnuť z plných 
pľúc a ekonomicky sa pozviechať, tak v našom tesnom susedstve, na Ukrajine, sa začal stupňovať vojnový konflikt.
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Vojnový konflikt so sebou priniesol aj celkom iný fenomén, 
a to v podobe vysokého rastu cien. Na Slovensku inflácia už 
v 1. polovici roka prekročila 10% hranicu. Jednoznačne to 
súvisí s európskou závislosťou na ruských energiách a aj 
na ruských a ukrajinských obilninách a olejninách. Odklon 
od ruských surovín spôsobuje nedostatok energií v rámci 
celej Európy, čo sa následne prejavuje predovšetkým na 
raste cien zemného plynu, ropy a tým aj raste pohonných 
hmôt, ktoré sa premietajú do všetkých oblastí nášho života.

V obci sme už v priebehu 2. kvartálu začali naplno poci-
ťovať rast cien energií. Náš dodávateľ elektrickej energie po 
ukončení zmluvnej viazanosti už nebol schopný čo i len sa 
priblížiť v minulosti zazmluvnenej cene elektrickej energie 79 
eur/MWh. Ceny elektrickej energie pre obec vzrástli takmer 
štvornásobne, na trhových 299 eur/MWh. Zároveň všetci 
alternatívni dodávatelia prestali poskytovať akékoľvek zvý-
hodnené balíčky pre podniky a samosprávy. Všetci okrem 
domácností sú v tejto chvíli na aktuálnych trhových cenách 
pre vysokú mieru neistoty na trhu energií. Podobný vývoj je 
aj s cenami zemného plynu. Nie náhodou máme cenu plynu 
na obci zazmluvnenú počas celého tohto roka ešte na úrovni 
23 eur/MWh. Tá však v budúcom roku môže pre obec vzrásť 
aj 10-násobne. Ukončením viazanosti zazmluvnenej nižšej 
ceny budeme taktiež na aktuálnych trhových cenách, ktoré sa 
v súčasnosti pohybujú niekde na 10-násobných úrovniach. 

Z dôvodov výrazného nárastu ceny elektrickej energie som 
ako starosta obce reagoval na opravy svietidiel verejného 
osvetlenia tým, že sme nefunkčné svietidlá začali vymieňať 
za nové, úspornejšie LED svietidlá. Mrzí ma, že väčší rozsah 
modernizácie verejného osvetlenia nie je možné zrealizovať, 
nakoľko obecné zastupiteľstvo aj naďalej nefunguje tak, ako 
by malo a do dnešného dňa nebol schválený rozpočet obce 
na rok 2022. To mi neumožňuje realizovať kroky, ktoré by 
pre občanov mali ešte väčší zmysel a mohli by nám finál-
ne ušetriť finančné prostriedky. Návrh rozpočtu bol opätov-
ne prerokovávaný na júnovom zasadnutí OcZ, kde síce bol 
zastupiteľstvom schválený pozmeňujúci návrh starostu obce 
k rozpočtu, no pre mňa z nepochopiteľných dôvodov nebol 
rozpočet opätovne schválený. Navyše, ani jeden z poslancov 
nepodal na zasadnutí obecného zastupiteľstva žiadny kon-
štruktívny pozmeňujúci návrh k predloženému návrhu roz-
počtu obce. Z dôvodu neschválenia rozpočtu obce nemôžu 
byť poskytnuté žiadne schválené dotácie. Či už pre dôchod-
cov, alebo pre športovcov. Podobné obštrukčné konanie 
pozorujem z pozície starostu obce aj pri projekte výstavby 
garáže a šatní pre DHZ a prístavby materskej školy. Tu za-
čiatkom roka skupina poslancov namiesto toho, aby nad-
viazala na 7-ročnú snahu získania finančných prostriedkov 
na rozšírenie materskej školy prostredníctvom finančných 
prostriedkov z MAS-ky, respektíve aby podali návrh zrušiť 
dnes stále platné, no cenovo už nereálne verejné obstará-
vanie na vytvorenie garáží a šatní pre DHZ, ako to urobili 
pri uznesení číslo 15/2021, kedy boli schopní zrušiť verejné 
obstarávania. Konali podľa môjho názoru nehospodárne, 
neefektívne, lebo prišli s nezmyselným návrhom zmeny pro-
jektovej dokumentácie v podobe dvojposchodovej budovy 
materskej školy, čo teoreticky z časového hľadiska nebolo 
možné zrealizovať. Do doby týchto letných prázdnin by sme 
nemali ani len právoplatné územné rozhodnutie, nieto ešte 
stavebné povolenie, nehovoriac o termínoch dodávania 
nových projektov a následne aj verejného obstarávania. Iný 
termín na realizáciu stavebných prac v prázdninovom obdo-
bí už pre poskytnutie finančných prostriedkov nebol možný. 
Znamenalo by to niekoľkomesačné odstavenie prevádzky 
materskej školy, čo z môjho pohľadu, nie je cesta pre rodičov 
detí navštevujúcich Materskú školu Adamovské Kochanovce. 

Nehovoriac o samotnej ekonomickej nevýhodnosti projek-
tu a jeho nízkej rentabilite. Dvojposchodovou budovou by 
samotná obec nezískala viac dotačných prostriedkov na jej 
samotnú realizáciu. Maximálny strop dotácie bol finančne ur-
čený na 70 tis. eur a vymedzený v samotnej výzve. V jednodu-
chosti môžem konštatovať len toľko, že obec, ktorá nemá na 
nový super luxusný mercedes, sa musí uspokojiť aj s bežne 
dostupným autom, lebo inak nebude mať nič. A toto sa presne 
udialo v našej obci. Niekedy stačí myslieť aj na staré dobré 
porekadlá: „Lepší vrabec v hrsti, ako holub na streche!“ 

Tým sme prišli o možnosť rozšírenia materskej školy a vybu-
dovania garáže a šatní pre DHZ. Smutné je, že nielen noví 
poslanci obecného zastupiteľstva, ale ani sám veliteľ DHZ 
Adamovské Kochanovce tieto projekty nepodporil, čo je 
pre mňa nepochopiteľné. Veď ako člen stavebnej komisie 
bol pri minuloročnom pripomienkovaní projektu a v tej dobe s 
ním súhlasil. Obec týmto prišla o celkové možné dotácie vo 
výške 100 tis. eur, už dnes súťažené ceny stavebných prác 
na budovu materskej školy a požiarnej zbrojnice budú o cca 
100 až 150 tis. eur vyššie a prišli sme aj o trvalú možnosť 
zvýšenia príjmu do obce v podobe vyšších podielových daní 
o viac ako 27,5 tis. eur ročne cez možné rozšírenie mater-
skej školy pre ďalších 9 detí. Takýmto konaním obecného 
zastupiteľstva sme v 10-ročnom horizonte prišli o viac ako 
500 tis. eur, nehovoriac o možnej výraznej úspore na ener-
giách vďaka novému systému kúrenia. Za takéto peniaze by 
sme z vlastných finančných prostriedkov obce v budúcnosti 
vedeli zrekonštruovať napríklad kultúrny dom alebo obecný 
úrad, resp. vedeli poskytnúť iné služby občanom obce. Pre-
to si na mieste kladiem otázky: „Pre koho z občanov obce 
bolo takéto počínanie nových poslancov dobré? Komu tým 
chceli pomôcť alebo ublížiť?“ Na začiatku každého volebné-
ho obdobia zdôrazňujem, že našou prácou je získať maxi-
mum finančných prostriedkov z externých zdrojov na možné 
projekty. A tie potom dopĺňať o vlastné prostriedky obce. Ob-
čanov zaujíma, ako dokážeme čo najefektívnejšie zvyšovať 
kvalitu života a služieb v obci na základe konštruktívnych 
návrhov, no tie, bohužiaľ, v poslednej dobe absentovali. 

Z toho mála možností, ktoré sa dajú realizovať bez schvá-
leného rozpočtu obce, sa nám podarilo dokončiť aspoň 
chodník pri ceste III/1225 pred obecným úradom a zrevita-
lizovať plochu pred obecným úradom. Po desaťročiach do-
stal samotný stred obce nový vzhľad. Odstránilo sa oceľové 
zábradlie ohraničujúce malý kúsok zelene v strede obce. 
Upravila sa terasa slúžiaca pohostinstvu Pegas. Terasa sa 
pripravila aj na iné možné využitie. Demontovateľnosť stolov 
slúži na prípadné kultúrno-spoločenské akcie. Na ten účel 
poslúžila pre spevákov a kapelu 30. apríla pri kultúrnej ak-
cii – stavania mája. So samotnou výsadbou nám pomáhali 
naše šikovné spoluobčianky pani Pastierovičová, Muchová, 
Navrátilová, Malíková a Kollárová. Za ich pomoc im týmto 
chcem verejne poďakovať. Celá výsadba sa realizovala 
s odborným dohľadom záhradkárov. Mnoho občanov sa 
s pravidelnosťou pýtalo, čo sa v priestranstve vysadilo a či 
výsadba nie je zaburinená. Podľa názoru záhradníkov bolo 
nevyhnutné v prvom roku ochrániť výsadbu poľnou zmesou 
kvetov, ktoré tam boli vysadané za účelom tienenia pôvod-
nej výsadbe rastlín z dôvodu vysokých letných teplôt. Tieto 
rastliny mali v prvom roku ochrániť pôvodnú výsadbu a tým 
jej dopomôcť lepšie zakoreniť. Tá plánovaná výsadba ukáže 
svoj skutočný vzhľad až v budúcom roku. 

V júli bol mikroregiónom obcí vybudovaný posledný úsek 
cyklotrasy v rámci regionálneho projektu „Cyklotrasa ako 
prostriedok k objavovaniu prírodného a kultúrneho dedič-
stva v Bielych karpatoch“. Projekt bude zavŕšený osadením 
cyklistických máp do stojanov osadených na oddychových 
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Zo samosprÁvY obcE • uznesenia zo zasadnutí obecného zastupiteľstva

zónach v jednotlivých obciach. U nás v časti obce Trebieň. 
V auguste bude ešte doplnené cykloznačenie, s ktorým nám 
pomáhali členovia cyklistického klubu.  

Záverom by som chcel poďakovať všetkým aktívnym dob-
rovoľníkom a sponzorom, ktorí nám pomáhali s prípravou 
a predovšetkým samotnými kultúrnymi akciami, či už osla-
vou dňa MDŽ, stavaní mája v obci, oslavou Dňa matiek. 

Poďakovanie patrí aj zamestnancom Materskej školy Ada-
movské Kochanovce za prípravu krásnej akcie – rozlúčky 
s predškolákmi a aj všetkým, ktorí sa podieľali pri príprave 
oslavy Dňa detí a súťaže vo varení gulášov. 

Ďakujem nohejbalovému združeniu, ktoré celý výťažok 
z akcie vo varení gulášov venovalo obci a tým zaplatili za 
dovoz a samotnú výstavbu detského kolotoča. 

Všetkých občanov chcem zároveň pozvať na pripravova-
ný nohejbalový a hokejbalový turnaj, pripravovaný zájazd do 
divadla a zájazd na degustáciu burčiakov a dobrého vína 
a, samozrejme, hodový futbalový zápas doplnený o Retro 
zápas našich futbalových pamätníkov. 

Ing. Michal Križan, starosta obce

Zo dňa 25.1.2022

uznesenie č. 1/2022. 
•  OcZ určilo obci neodkladne rekla-

movať stavbu Miestnej komunikácie 
a chodníka Dužavina l. etapa Ada-
movské Kochanovce a všetkých jej 
časti podľa predmetu zmluvy v čl. II., 
ktoré sú popísané v zmluve o dielo 
uzatvorenej medzi objednávateľom 
obcou Adamovské Kochanovce 
a zhotoviteľom BENETA s.r.o.

Hlasovanie:   
za: Martin Čičo, Juraj Švikruha, Bc. 
Martin Križko, Ing. Ján Horňák
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska
Starosta obce v zmysle § 13, ods. 6 
zákona č. 369/1990 Zb. Zákon o obec-
nom zriadení v znení neskorších 
predpisov pozastavil výkon uzne-
senia z dôvodu možného porušenia 
zákonov. 

uznesenie č. 2/2022 k vstúpeniu 
obce adamovské kochanovce do 
spoločného stavebného úradu. 
•  OcZ poverilo obec Adamovské Ko-

chanovce, aby vstúpila do spoloč-
ného stavebného úradu s obcou 
Melčice Lieskové / Ivanovce / Štvr-
tok.

Hlasovanie:   
za: Martin Čičo, Juraj Švikruha, Bc. 
Martin Križko, Ing. Ján Horňák
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska
Starosta obce v zmysle § 13, ods. 6 zá-
kona č. 369/1990 Zb. Zákon o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov 
pozastavil výkon uznesenia z dôvodu 
možného porušenia zákonov a samotnej 
zmätočnosti schváleného uznesenia. 

uznesenie č. 3/2022 k vstúpeniu 
obce adamovské kochanovce do 
spoločného stavebného úradu.

•  OcZ:
a) Zrušilo uznesenie č. 2/2022.
b) Poverilo obec Adamovské Ko-

chanovce, aby vstúpila do spoloč-
ného stavebného úradu s obcou 
Melčice-Lieskové/Ivanovce/Štvr-
tok, pripadne sa spojila s iným 
blízkym stavebným úradom.

Hlasovanie:   
za: Martin Čičo, Juraj Švikruha, Bc. 
Martin Križko, Ing. Ján Horňák
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska
Starosta obce v zmysle § 13, ods. 6 
zákona č. 369/1990 Zb. Zákon o obec-
nom zriadení v znení neskorších pred-
pisov pozastavil výkon uznesenia z dô-
vodu možného porušenia zákonov 
a samotnej zmätočnosti schváleného 
uznesenia.

uznesenie č. 4/2022 k využívaniu 
právnych služieb obcou adamov-
ské kochanovce.       
•  OcZ:

a)  Určilo v zmysle zákona č. 
369/1990 Zb. § 11, ods. 4 písm. 
b) v znení neskorších predpisov 
možnosť využívať právne služby 
obcou Adamovské Kochanovce 
len v rozsahu do 100,- €,  (slo-
vom jednosto eur) mesačne.  

b)  Určilo obci Adamovské Kocha-
novce, aby každé ďalšie využíva-
nie právnych služieb nad sumu 
podľa odseku a) bolo vopred 
schválené nadpolovičnou väčši-
nou obecného zastupiteľstva.

c)  Poverilo obec Adamovské Ko-
chanovce, aby zverejňovala FA 
obecnému zastupiteľstvu so sú-
pisom úkonov vykonaných v da-
nom mesiaci.

Hlasovanie:   
za: Martin Čičo, Juraj Švikruha, Bc. 

Martin Križko, Ing. Ján Horňák, JUDr. 
Renáta Jánska

Starosta obce v zmysle § 13, ods. 6 
zákona č. 369/1990 Zb. Zákon o obec-
nom zriadení v znení neskorších 
predpisov pozastavil výkon uznese-
nia z dôvodu možného porušenia zá-
konov. 

uznesenie č. 5/2022 k využívaniu 
súkromného motorového vozidla 
na služobné cesty.
•  OcZ:

a)  Zrušilo uznesenie OcZ č. 25/2010.
b)  Poverilo obec AK vypracovať 

smernicu o používaní súkrom-
ného motorového vozidla na slu-
žobné účely v podmienkach obce 
Adamovské Kochanovce.

c)  Poverilo obec Adamovské Ko-
chanovce vypracovať dohodu 
o používaní motorového vozidla 
na služobné cesty, ktorá bude 
neoddeliteľnou súčasťou tejto 
smernice.  

d)  Schválilo užívanie súkromného 
motorového vozidla na služobné 
účely a to v rozsahu max 40,- € 
mesačne a to po dobu, pokiaľ 
nebude splnený odstavec b) c) 
a schválený OcZ.  

e)  Poverilo obec Adamovské Ko-
chanovce, aby do najbližšieho 
obecného zastupiteľstva dala vy-
pracovať cenove ponuky na kúpu 
obecného motorového vozidla do 
sumy 1000,- €, slovom jedenti-
síc eur s GPS dozorom.

hlasovanie:   
za: Martin Čičo, Juraj Švikruha, Bc. 
Martin Križko, Ing. Ján Horňák
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska

Starosta obce v zmysle § 13, ods. 6 
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zákona č. 369/1990 Zb. Zákon o obec-
nom zriadení v znení neskorších pred-
pisov pozastavil výkon uznesenia 
z dôvodu možného porušenia záko-
nov a ekonomickej nevýhodnosti pre 
samotnú obec.

uznesenie č. 6/2022 k plánu zasad-
nutí ocZ adamovské kochanovce 
na rok 2022.
•  OcZ: 

a)  Schválilo plán zasadnutí OcZ 
na rok 2022 v termínoch: 
28.2.; 28.3.; 25.4.; 30.5.; 27.6.;                        
25.7.; 22.8.; 26.9.; 31.10.; 28.11.; 
19.12.

b)  Určilo začiatok rokovania na 18. 
hodinu.

Hlasovanie:  
za: Martin Čičo, Juraj Švikruha, Bc. 
Martin Križko, Ing. Ján Horňák, JUDr. 
Renáta Jánska
Starosta obce v zmysle § 13, ods. 6 
zákona č. 369/1990 Zb. Zákon o obec-
nom zriadení v znení neskorších pred-
pisov pozastavil výkon uznesenia z dô-
vodu možného porušenia zákonov.

Zo dňa 30.6.2022

uznesenie č. 7/2022 k schváleniu 
programu rokovania.
•  OcZ schválilo program rokovania.
Hlasovanie:  
za: Bc. Martin Križko, Juraj Švikruha, 
Ing. Ján Horňák, Martin Čičo
proti: Ing. Mária Pavlíková
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska, Ján 
Vido

uznesenie č. 8/2022 ku kontrole 
plnenia uznesení.
•  OcZ zobralo na vedomie správu sta-

rostu obce o kontrole plnenia uzne-
sení.

Hlasovanie:  
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido
zdržali sa: Bc. Martin Križko, Juraj 
Švikruha, Ing. Ján Horňák, Martin 
Čičo
Uznesenie č. 8/2022 nebolo prijaté.

uznesenie č. 9/2022 k finančnej si-
tuácii obce. 
•  OcZ zobralo na vedomie správu 

o finančnej situácii obce.
hlasovanie:  
za: všetci

uznesenie č. 10/2022 k určeniu 
volebných obvodov pre  voľby do 
orgánov samosprávy obce.
•  OcZ určilo jeden volebný obvod pre 

voľby do orgánov samosprávy obce 
v obci Adamovské Kochanovce pre 
voľby na volebné obdobie 2022 – 
2026.

Hlasovanie:  
za: všetci

uznesenie č. 11/2022  k rozsahu 
výkonu funkcie starostu obce a ur-
čenie počtu poslancov pre nové vo-
lebné obdobie 2022 – 2026.
•  OcZ:  

a) schválilo plný pracovný úväzok 
starostovi obce pre nasledovné 
volebné obdobie rokov 2022-
2026,

b) schválilo sedem poslancov pre 
nasledovné volebné obdobie ro-
kov 2022-2026 do obecného za-
stupiteľstva. 

Hlasovanie:  
za: všetci

uznesenie č. 12/2022 k nadobud-
nutiu vodovodu a splaškovej kana-
lizácie v časti obce malé bierovce 
do majetku obce.
•  OcZ schválilo nadobudnutie vodo-

vodu vetvy BA o 42 m a splaškovej 
kanalizácie vetvy C o 48,42 m do 
majetku obce.

Hlasovanie:  
za: všetci

uznesenie č. 13/2022 k  správe hlav-
ného kontrolóra obce o nakladaní 
s finančnými prostriedkami obce za 
ii. polrok 2021.
•  OcZ zobralo na vedomie Správu 

hlavného kontrolóra obce o nakla-
daní s finančnými prostriedkami 
obce za II. polrok 2021.

Hlasovanie:  
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido
proti: Bc. Martin Križko
zdržali sa: Juraj Švikruha,  Ing. Ján 
Horňák, Martin Čičo 
Uznesenie č. 13/2022 nebolo prijaté.

uznesenie č.  14/2022  k schváleniu 
rozpočtu obce adamovské kocha-
novce na roky 2022 – 2024.
• OcZ:   

a)  schválilo finančný rozpočet obce 
na rok 2022 s pripomienkou, kto-
rá bude zapracovaná,

b)  zobralo na vedomie rozpočty 
obce na roky 2023 – 2024.

Hlasovanie:  
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido
zdržali sa: Bc. Martin Križko, Juraj 
Švikruha, Ing. Ján Horňák, Martin Čičo
Uznesenie č. 14/2022 nebolo prijaté.

uznesenie č. 15/2022 k plánu kon-
trol hlavného kontrolóra obce na ii. 
polrok 2022.
•  OcZ schválilo plán kontrol hlav-

ného kontrolóra obce na II. polrok 
2022.

Hlasovanie:  
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido 
zdržali sa: Bc. Martin Križko, Juraj 
Švikruha, Ing. Ján Horňák, Martin 
Čičo
Uznesenie č. 15/2022 nebolo prijaté.

uznesenie č. 16/2022 k správe hlav-
ného kontrolóra obce k Záverečné-
mu účtu obce za rok 2021.
•  OcZ zobralo na vedomie správu 

a stanovisko hlavného kontrolóra 
obce k Záverečnému účtu obce za 
rok 2021.

Hlasovanie:  
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido
proti: Bc. Martin Križko, Ing. Ján 
Horňák
zdržali sa: Juraj Švikruha, Martin Čičo
Uznesenie č. 16/2022 nebolo prijaté.

uznesenie č. 17/2022 k schvále-
niu Záverečného účtu obce za rok 
2021.
•  OcZ schválilo:

a) záverečný účet obce za rok 2021 
a celoročné hospodárenie obce 
Adamovské Kochanovce s výhra-
dami, ktoré boli predložené Bc. 
Martinom Križkom a Ing. Jánom 
Horňákom,

b) použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia obce za rok 2021 
na tvorbu rezervného fondu vo 
výške 19 665,75 €.

Hlasovanie:
za: Ing. Mária Pavlíková, Juraj Švikru-
ha, Ján Vido, Martin Čičo,  Bc. Martin 
Križko, Ing. Ján Horňák
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska

uznesenie č. 18/2022 k použitiu 
rezervného fondu.
•  OcZ schválilo použitie rezervného 

fondu vo výške 19 665,75 € na re-
vitalizáciu verejných priestorov pred 
OcÚ.

Hlasovanie: 
za: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková,  Ján Vido
proti: Bc. Martin Križko
zdržali sa: Juraj Švikruha, Martin Čičo, 
Ing. Ján Horňák
Uznesenie č. 18/2022 nebolo prijaté.

uznesenie č. 19/2022 k súdnemu 
sporu obce adamovské kochanov-
ce s firmou aXor, s.r.o.
•  OcZ schválilo zámer uzavrieť do-

hodu o urovnaní s dohodnutým finan-
čným plnením pre obec v sume 7500 
Eur (slovom sedemtisícpäťsto Eur) 
od spoločnosti AXOR, s.r.o. v rám-
ci dohody smerujúcej k uzatvoreniu 
súdneho zmieru. 
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Hlasovanie: 
zdržali sa: všetci
Bc. Martin Križko nehlasoval.
Uznesenie č. 19/2022 nebolo prijaté.

uznesenie č. 20/2022 k voľbe člena 
komisie pre ochranu verejného zá-
ujmu.
•  OcZ zvolilo Bc. Martina Križka za 

člena Komisie pre ochranu verej-
ného záujmu zriadenú pri OcZ obce 
Adamovské Kochanovce.

Hlasovanie: 
za: všetci

uznesenie č. 21/2022. 
•  OcZ:

a)  určilo obci neodkladne reklamo-
vať stavbu Miestnej komunikácie 
a chodníka Dužavina I. etapa 
Adamovské Kochanovce a všet-
kých jej časti podľa predmetu 
zmluvy v čl. II., ktoré sú popísa-
né v zmluve o dielo uzatvorenej 
medzi objednávateľom obcou 
Adamovské Kochanovce a zho-
toviteľom BENETA s.r.o.

b)  určilo obci neodkladne uplat-
niť si nárok na zmluvnú pokutu 
a náhradu škody podľa článku 
Vlll. zmluvy o dielo na tých čas-
tiach, ktoré neboli do dnešného 
dňa odovzdané a prevzaté podľa 
článku Vl.

Hlasovanie: 
za: Martin Čičo, Bc. Martin Križko, 
Juraj Švikruha,  Ing. Ján Horňák
proti: JUDr. Renáta Jánska
zdržali sa: Ing. Mária Pavlíková, Ján 
Vido

uznesenie č. 22/2022 k odvolaniu 
hlavného kontrolóra obce zmysle 
§ 18a ods. 9a zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení.
•  OcZ: 

a)  zrušilo uznesenie č. 33/2018 
k voľbe hlavného kontrolóra obce,

b)  odvolalo v zmysle § 18a ods. 9a 
zákona č. 369/1990 Zb. o obec-
nom zriadení, hlavného kontroló-
ra obce Adamovské Kochanovce 
Ing. Viktora Kolára z dôvodu opa-
kovaného a hrubého porušenia si 
povinnosti zamestnanca.

Hlasovanie:  
za: Bc. Martin Križko, Juraj Švikruha, 
Ing. Ján Horňák, Martin Čičo
zdržali sa: JUDr. Renáta Jánska, Ing. 
Mária Pavlíková, Ján Vido
Starosta obce v zmysle § 13, ods. 7 zá-
kona č. 369/1990 Zb. Zákon o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov 
nemôže pozastaviť výkon uznesenia, 
avšak opätovne osobne upozorňuje 
na možné nezákonné uznesenie. 
uznesenie č. 23/2022 k vyhláseniu 

voľby hlavného kontrolóra obce 
adamovské kochanovce.
•  OcZ:

a)  vyhlásilo v zmysle § 18 a ods. 2 
zákona č. 369/1990 Zb. o obec-
nom zriadení v znení neskorších 
prepisov deň konania voľby hlav-
ného kontrolóra obce Adamov-
ské Kochanovce na 1.9.2022;

b)  určilo 
-  pracovný úväzok hlavného 

kontrolóra na 0,12,
-  začiatok funkčného obdobia od 

1.9.2022,
-  termín doručenia prihlášok 

s označením „Voľba hlavné-
ho kontrolóra obce Adamov-
ské Kochanovce neotvárať“ do 
12.8.2022 do 14:00 hod. na 
adresu:

 Obec Adamovské Kochanovce
 Adamovské Kochanovce 268
 913 05 Melčice-Lieskové;

c) ustanovilo:
1.  predpoklady a požiadavky na 

vykonávanie funkcie hlavného 
kontrolóra:

- ukončené minimálne úplné 
stredné vzdelanie,

-  znalosť základných noriem sa-
mosprávy,

-  občianska bezúhonnosť,
2.  náležitosti a súčasti písomnej 

prihlášky:
-  profesijný životopis,
-  informácia o podnikaní alebo 

vykonávaní inej zárobkovej 
činnosti a členstve v riadiacich, 
kontrolných alebo dozorných 
orgánoch právnických osôb, 
ktoré vykonávajú podnika-
teľskú  činnosť,

-  fotokópia dokladu o vzdelaní,
-  výpis z registra trestov nie star-

ší ako 3 mesiace alebo údaje 
potrebné na vyžiadanie výpisu 
z registra trestov,

-  súhlas so zverejnením osob-
ných údajov v zmysle zákona 
428/2002 Z. z. o ochrane osob-
ných  údajov;

d)  ustanovilo spôsob a vykonanie 
voľby hlavného kontrolóra nasle-
dovne:
1. spôsob a vykonanie voľby 

hlavného kontrolóra sa vykoná v 
zmysle § 18 a ods. 3 zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov,

2. voľba hlavného kontrolóra sa 
uskutoční tajným hlasovaním 
poslancov OcZ,

3. mandátová a volebná komisia 
v zložení:

 predseda – Juraj Švikruha
 členovia – Ján Vido, Ing. Martin 

Čičo otvára obálky doručené 

v danom termíne, pripravuje 
hlasovacie lístky, kontroluje 
splnenie podmienok a riadi 
voľbu hlavného kontrolóra,

4. na hlasovacom lístku budú 
uvedení všetci kandidáti, ktorí 
splnili podmienky na funkciu  
hlavného kontrolóra, v abeced-
nom poradí. Na hlasovacom 
lístku je pečiatka obce Ada-
movské Kochanovce,

5. na hlasovacom lístku poslanec 
zakrúžkovaním najviac jedné-
ho kandidáta určí kandidáta, 
za ktorého hlasuje.

Hlasovanie:  
za: všetci
Starosta obce v zmysle § 13, ods. 6 
zákona č. 369/1990 Zb. Zákon o obec-
nom zriadení v znení neskorších pred-
pisov pozastavil výkon uznesenia z dô-
vodu možného porušenia zákonov. 

uznesenie č. 24/2022 k schváleniu 
platu starostu obce v zmysle záko-
na č. 253/1994 Z. z. v znení neskor-
ších predpisov.
•   OcZ:

a)  zrušilo uznesenie č. 61/2018,
b)  schválilo plat starostu obce navý-

šený o 0 % v zmysle § 4, ods. 2. 
zákona č. 253/1994 Z. z. v znení 
neskorších predpisov.

Hlasovanie:  
za: Bc. Martin Križko, Juraj Švikruha,  
Ing. Ján Horňák, Martin Čičo
proti: JUDr. Renáta Jánska, Ing. Mária 
Pavlíková, Ján Vido

uznesenie č. 25/2022 k rozsahu 
možnosti úpravy rozpočtu obce na 
nasledujúce roky starostom obce 
v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. 
§ 11, ods. 4 písm. b) v znení neskor-
ších predpisov:
a) zrušilo uznesenie OcZ č. 58/2018;
b) určilo v zmysle zákona č. 369/1990 

Zb. § 11, ods. 4 písm. b) v znení 
neskorších predpisov možnosť vy-
konávať zmeny rozpočtu obce na 
nasledujúce roky starostom obce 
do výšky 500 €, pričom týmto roz-
počtovým opatrením nie je možné 
meniť celkový objem rozpočtova-
ných príjmov a výdavkov v rámci 
rozpočtu obce.

Hlasovanie:  
za: Bc. Martin Križko, Juraj Švikruha,  
Ing. Ján Horňák, Martin Čičo
proti:   JUDr. Renáta Jánska, Ing. 
Mária Pavlíková, Ján Vido
Starosta obce v zmysle § 13, ods. 6 
zákona č. 369/1990 Zb. Zákon o obec-
nom zriadení v znení neskorších pred-
pisov pozastavil výkon uznesenia z dô-
vodu ekonomickej znevýhodnosti pre 
samotnú obec. 
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Čo jE nové v našEj obci

rEvitaliZÁcia prEd obEcným úradom 

mEdZinÁrodný dEň žiEn  
Žena je ako láska...
Medzinárodný deň žien, medzi niektorými oslavovaný sviatok, niektoré názory hovoria o prežitku 

predchádzajúceho režimu, ale pravda zostáva taká, že oslava žien nie je v žiadnom prípade prežitok.

Z kultúrnEho života obcE

Počas apríla 2022 sme začali s pos-
ledným úsekom výstavby chodníka 
pred obecným úradom spolu s revi-
talizáciou priestoru pred samotným 
úradom. 

V rámci revitalizácie sa upravila 
plocha zelene, vymenili sa opotre-
bované vývesné tabule a upravila sa 
plocha pred Pohostinstvom Pegas. 
Následne pribudli lavičky. 

Špeciálne poďakovanie patrí na-
šim dobrovoľníkom za pomoc pri vý-
sadbe zelene, kvetov a starostlivosť 
o tento priestor.
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Žena je ako láska.
Má tisíc podôb a predsa každá podoba láka:
umelca
básnika
i  tuláka.
Žena je naplnená láskou a jemnosťou.
Je pre všetkých vzácnou bytosťou.
Ale predovšetkým žena v jej najkrajšom poslaní.
Toľkokrát ospievaná, zobrazená, milovaná.
Žena – nositeľka života.

Medzinárodný deň žien sa konal po dvoch dlhých rokoch 
v nedeľu dňa 20. marca 2022 v kultúrnom dome Adamovské 
Kochanovce. Niesol sa v príjemnej atmosfére za prítomnosti 
skvelých žien z našej obce.

Na úvod Janka Vidová predniesla krásnu báseň, starosta 
obce Michal Križan sa prihovoril k našim ženám.

A potom sme sa mohli započúvať do prednášok profe-
sionálneho baristu Martina Meliša a profesionálneho floristu 
Petra Vaculu. Všetko sa dialo pri degustácii výbornej kávič-
ky, vínka, koláčika a výtvoroch, ktoré si každá žienka mohla 
vyčarovať.

Veľká vďaka patrí všetkým zúčastneným, ktorí sa na tejto 
skvelej akcii podieľali, menovite Janke a Jánovi Vidovcom, 
Jurajovi Švikruhovi, Zuzane Barišovej, Margaréte Navrátilo-
vej, Braňovi Ulbrichovi, a, samozrejme, Občianskemu zdru-
ženiu Adamovské Kochanovce, Martinovi Križkovi, Hane 
Križkovej, Kristíne Pavlíkovej, Viliamovi Valentovi a našim 
sponzorom firmám AXOR a Royal Trans.
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Zelená je tráva, futbal, to je hra...
V sobotu, 16. apríla 2022, už v tradičnom čase o 14.00 

hodine, sa na ihrisku Centra športových aktivít Adamovské 
Kochanovce konal tradičný Veľkonočný futbalový zápas 
Starí – Mladí. Divákov však zaskočilo nezvyčajné aprílové 
ochladenie, a tak rekord v diváckej návštevnosti tentokrát 
nepadol pre nepriazeň počasia. Prišlo len zopár skalopev-
ných priaznivcov podporujúcich svojich hrajúcich rodinných 
príslušníkov. Na zápase by nebolo nič  nezvyčajné, keby sa 
nebolo tentokrát všetko udialo úplne opačne, ako sme rokmi 
zvyknutí. Môže to hovoriť o taktickej dozretosti hráčov Mla-
dých alebo o podcenení svojho protivníka Starými? 

No ale poďme po poriadku. V apríli celé Slovensko žilo ta-
nečnou súťažou Let´s Dance. Obzvlášť občania našej obce 
mali motiváciu sledovať túto reality show, veď obec repre-
zentoval náš spoluobčan Róbert Pavlík. Všetkým bolo jas-
né, že s vysokou pravdepodobnosťou na veľkonočné derby 
do brány Starých tým pádom nenastúpi. Starí však vytiahli 
iné eso z rukáva, a tým bol v reprezentačnej forme chytajúci 

Martin Bolo. Ten v prvom polčase takmer kompletne paraly-
zoval všetky útočné snahy Mladých a aj vďaka nemu Starí 
po rokoch vyhrali prvý polčas 3:1. Takýto polčasový výsledok 
nepamätal ani Marcel Merčiak. Krátko po nástupe do druhé-
ho polčasu Starí ešte odskočili svojmu súperovi o gól na 4:1 
nevediac, že to bude z ich strany asi tak všetko. Od tohto 
momentu Mladí svojou taktickou vyzretosťou začali preberať 
iniciatívu na svoje kopačky a Starých už do ničoho nepustili. 
Dokonca zaslúžene vyhrali 5:4. Využili tak skúsenosti, ktoré 
zbierali niekoľko rokov, kedy po prvom polčase pravidelne 
vyhrávali a následne v samom závere prišli o víťazstvo 
a možnosť sa radovať z dobre odohratého zápasu. Starí 
z celkového šoku nevedeli uveriť vlastným ušiam, keď začuli 
záverečný hvizd píšťalky. A tak na tlačovej besede v miest-
nom pohostinstve im muselo poriadne zhorknúť aj priprave-
né pivko. Zápas kontroloval výborne pískajúci hlavný roz-
hodca Ján Králik st.

Góly Mladí: Peter Habdák 2, Tomáš Letko 2, Jaroslav Letko.
Góly Starí: Michal Križan, Tomáš Mizerák, Ján Králik ml., 

Lukáš Bečár.   

vEľkonoČný futbalový ZÁpas starÍ – mladÍ

stavaniE mÁja 30. 4. 2022
máj, máj, máj zelený.... 
V sobotu dňa 30. apríla sa po dvojročnej odmlke ko-

nalo pred obecným úradom stavanie mája za účasti 
verejnosti. Dievčatá z Adamovských Kochanoviec 
ovenčili vršiak mája do krásnych stužiek a do nálady 
hrala skvelá Hrabovská kapela a piesne FSk Studien-
ka z Chocholnej-Velčíc. 

Žeriav za pomoci silákov z DHZ Adamovské Kocha-
novce postavili máj jedna radosť, v Double-Decker 
autobuse všetkých čakalo občerstvenie s DJ Pet-
rom Chromým a zábava trvala až do tmy. Ďakujeme 
všetkým za pomoc a tešíme sa o rok!
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dEň vÍťaZstva nad fašiZmom 8. 5. 2022
Aj my sme si pripomenuli tento deň položením venca pred 

obecným úradom pri Pamätníku padlých v II. svetovej vojne. 
Česť ich pamiatke. 

ždÁnovÁ
Tohtoročná turistika na Ždánovú sa mala konať v sobotu 7. mája, ale pre nepriaznivé daždivé počasie nastal posun o jeden 

týždeň. Slnečné počasie prialo asi 40-tim turistickým nadšencom 14. mája do kroku, a tak vyrazili od obecného úradu na Ždánovú 
po dobre vyznačenej trase.

Na Ždánovej ich čakali špekáčiky, slaninka, pivko, nealko a o guláš sa postaral DHZ Adamovské Kochanovce. Deti si mohli 
zasúťažiť, zahrať sa na lúke a za to ich čakala sladká odmena. 

Po skončení akcie sa ešte poupratovalo a krásna akcia sa ukončila. 

niečo z histórie:
Deň víťazstva nad fašizmom bol pomenovaný 9. máj 1945, 

najvyšším veliteľom Červenej armády Josifom Vissarionovi-
čom Stalinom na počesť ukončenia druhej svetovej vojny 
(8. mája). Po nástupe komunizmu v strednej a východnej Euró-
pe bol oslavovaný, a bol stanovený štátnym sviatkom. Sú po 
ňom pomenované mnohé ulice a sídliská (napr. Ulica 9. mája).

Bezpodmienečná kapitulácia nemeckých vojsk do rúk 
západných spojencov bola pôvodne podpísaná 7. mája 
1945 v Remeši. Počas podpisu aktu neboli prítomní oficiálni 
sovietski predstavitelia. Nemecké vojská navyše pokračovali 
v bojoch proti sovietskym jednotkám. ZSSR preto trval na 
opätovnom opakovaní aktu v Berlíne. Nemecké velenie pod-
písalo bezpodmienečnú kapituláciu do rúk všetkých Spojen-
cov, vrátane ZSSR krátko pred polnocou 8. mája 1945.

Nadobudnúť mala platnosť od 23:01 stredoeurópskeho 
času. V tej dobe bol na území hlavného mesta ZSSR v Moskve 
už iný deň – 9. máj.

Zdroj: Wikipédia



10ZVESTI ADAMOVSKÝCH KOCHANOVIEC

MAMin HlAS
Taký máš hlas, 
mama moja, 
ako zvonky na úbočí.
Začujem Ťa znenazdania,
div mi srdce nevyskočí.
Taký máš hlas, mama moja,
ako šepot vetra v lese.
Usmejem sa mimovoľne,
keď sa ku mne 
z diaľky nesie.
I keď karhá, napomína,
vždy je to hlas milý, známy,
ten jediný v celom svete,
ľúbezný hlas mojej mamy.
                    E. Čepčeková

dEň matiEk
Deň matiek začali úvodnou hrou na harmoniku talentovaní 

Andrejko Kuchta a Lilianka Tomková so svojou vlastnou tvor-
bou, ktorá nás reprezentovala aj na okresnom kole súťaže 
Podjavorinskej Bzince. 

Slávnostný príhovor predniesol starosta obce Ing. Michal 
Križan a za ním nasledovali naši žiaci zo Základnej školy 
Melčice-Lieskové, ktorí si s pani učiteľkami pripravili krásne 
vystúpenie, kde sa predstavili s rytmickým cvičením, tancom 
aj hovoreným slovom.

Svojím umom nás potešila aj pani Janka Vidová, ktorá si 
pripravila Zlatú húsku od Ľudmily Podjavorinskej.

Záver slávnostného popoludnia patril tým najmenším 
deťom z MŠ Lienkovo, ktoré boli vyobliekané do novučič-
kých sukienok a pozdravili svoje mamičky, staré mamy 
a všetkých prítomných country pásmom Hľadáme lásku. 
Ďakujeme pani učiteľkám z MŠ za program, výrobu krás-
nych sukienok a za pomoc pri vyzdobovaní sály.

V mene vašich detí vám, milé mamy, chceme poďakovať 
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za každú rozprávku, ktorou ste obohatili detskú dušu. Za každú pieseň, zaspievanú s láskou nad kolískou. Za každý bozk na 
dobrú noc a za každé ráno a každý deň s mamou. 

Ďakujeme všetkým účinkujúcim, ktorí prispeli k tomuto slávnostnému popoludniu.

Mama – slovo kratučké, milé, láskavé. Má len štyri písmená, ale čo všetko je v nich ukryté – láska, šťastie, bolesť aj 
utrpenie. A práve láska je ten najkrajší a najsilnejší pocit, a tá materinská nás sprevádza od narodenia. 

Nikde niet väčšej lásky, istoty a bezpečia, ako v maminom náručí.
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4. ročník súťaže vo varení gulášov otvoril starosta Ing. 
Michal Križan, predstavil 7 družstiev, ktoré súťažili o najchut-
nejší guláš: 

1. DHZ Adamovské Kochanovce
2. ZO JDS Adamovské Kochanovce
3. Hrabovská kapela
4. Nohejbalové združenie Adamovské Kochanovce 
5. UZ Adamovské susedy
6. AS Team Adamovské Kochanovce
7. CDR
Za hlavnou vstupnou bránou sa pripravoval obecný gu-

láš, ktorý sponzorsky tento rok uvarilo Poľovnícke združe-
nie Ždánová. Okolo poludnia sa prvým záujemcom zbierali 
slinky a netrpezlivo čakali na dovarenie. Po dobrom guláši, 
občerstvenie – chladené pivko a vineu zabezpečili členovia 
nohejbalistov, Janka a Janko Vidovci boli hlavní výčapníci, 
ktorí taktiež pripravovali spolu s Margarétkou Navrátilovou 
hotdogy pre deti. Výťažok z dobrovoľného predaja z výčapu 
nohejbalisti plne venujú na zakúpenie detského kolotoča 
v našej obci v Centre športových aktivít Adamovské Kocha-
novce.

O koláčiky pri vstupe sa zaslúžili naše dôchodkyne zo ZO 
JDS Adamovské Kochanovce, boli také vynikajúce, že na 
konci dňa nezostala po koláčoch ani stopa.

Na spríjemnenie prítomných, a aby išla gulášnikom práca 
od ruky, vyhrávala hudba z mixážneho pultu DJ Martina Čiča 
a neskôr večer skvelá Hrabovská kapela, ktorá sa postarala 
o staršiu, ale i mladšiu generáciu na tanečnom parkete.

Poobede sa areál začal zapĺňať deťmi s rodičmi, a po 
zápise pri vstupe, kde dostali džús, balón, lístok na zmrzli-
nu a hotdog sa rozutekali po atrakciách. Čakal na nich ská-
kací hrad, koník i poník, maľovanie na tvár, striekanie vody 
na terč s DHZ Ivanovce (ktorí pripravovali aj cigánsku), 
fotenie s rozprávkovou bytosťou Skye – ďakujeme Stefany 

z detského domova, niektorí si zahrali futbal, iní boli pozrieť 
zvieratká, kreslili s kriedami na ihrisku.

Detský program ukončilo bábkové Divadlo Lienka s roz-
právkou Zakliata princezná.

Medzičasom gulášnici predviedli zručnosti v krájaní mäsa, 
cibule, zemiakov, a keď sa vôňa niesla celým areálom, zasadla 
porota v zložení Mária Hládeková, Juraj Potoček a Vladimír 
Bariš a pustila sa do hodnotenia. Degustácia bola náročná, 
hodnotila sa farba, mäso a chuť a vyhlásili sa výsledky.

víťazstvo – 1. miesto získalo Nohejbalové združenie Ada-
movské Kochanovce v zložení Ľubomír Feranec, Ján Drha 
a Branislav Lichner.  2. miesto patrilo AS Team Adamovské 
Kochanovce – Pavol Capák, Miroslav Zaťko a Jaroslav 
Križan a 3. miesto získali UZ Adamovské susedy – Jana 
Vidová, Viera Vanková a Iveta Hlavicová, Mária Dubačová.

Čestné uznanie získali:
•  Hrabovská kapela – Ján Čičo, Ján Kvasnica, Marián 

Trautenberger
•  DHZ Adamovské Kochanovce – Simona Švikruhová, 

Veronika Vidová, Martina Capáková
•  ZO ZDS Adamovské Kochanovce – Eva Staneková, 

Ľudmila Chrenková, Pavol Chrenko 
• Centrum pre deti a rodiny Adamovské Kochanovce – 

Andrea Danihelová, Michal Danihel, Beáta Paláková.
Hrabovská kapela hrala tanečné tóny až do zotmenia 

a nikomu sa nechcelo ísť domov. 
Ďakujeme všetkým, ktorí pomáhali pri organizovaní tohto 

vydareného dňa, dôchodcom, poslancom, nohejbalistom, 
poľovníkom, hasičom, detskému domovu, iným obciam, 
Katkám Kuchtovým, Zuzke Barišovej, Martinke Janíkovej, 
ale aj súťažiacim gulášnikom, deťom a rodičom, a všetkým, 
ktorí prispeli fyzicky i sponzorsky, ak sme na niekoho zabudli, 
tak aj všetkým vám, ostatným milým ľuďom. 

Tešíme sa na stretnutie o rok.

GulÁšE a mEdZinÁrodný dEň dEtÍ
Sobota 11. júna 2022 sa niesla v duchu krásneho počasia, smiechu detí a vône gulášov, ktorá sa 

rozliehala po širokom okolí.
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ako ste sa dostali k účinkovaniu 
v let´s dance?

Bol som na tanečnej súťaži a oslo-
vila ma Dominika Rošková, že hľadá 
tanečníkov do Let’s Dance, takže či by 
som išiel na kasting a ja som povedal, 
že jasné, však je to dobrá príležitosť. 
Tak som išiel na kasting a na základe 
toho ma vybrali.

aké boli vaše profesionálne úspe-
chy, a ako ste začínali?

Som niekoľkonásobný majster Slo-
venska v štandardných tancoch, 10 
tancoch a štvrťfinalista majstrovstiev 
sveta a takisto 7. na Svetovom pohári...

Začal som tancovať, keď som mal 
deväť rokov, a pretože som bol hyper-
aktívne dieťa, tak ma moji rodičia dali 
na tanec. Robil som aj iné športy ako 
tenis, futbal, hral aj na harmoniku. Ale 
nakoniec som si vybral tanečný šport 

a tomu som sa venoval naplno, čiže 
aj školy som tomu podriadil a vlastne 
všetko. Ale, samozrejme, bez podpory 
rodičov by sa to nedalo, veľmi im ďa-
kujem za to, že ma podporovali v tom, 
čo som robil, a čo vlastne robím. A tak-
isto by som to nevymenil, tancoval by 
som znovu, pretože hlavne teraz, keď 
trénujem, učím, tak je vidieť, ako sa 
vlastne tie deti, alebo tanečníci zlep-
šujú. Je to vlastne taká satisfakcia za 
to, čo som robil ja, že to môžem odo-
vzdávať ďalším generáciám taneční-
kov na Slovensku.

ako dlho prebiehala príprava pred 
let´s dance?

Tréningy začali už o jeden mesiac 
skôr, ako začal samotný prenos, aby 
sa celebrity naučili základy viacerých 
tancov, lebo za ten týždeň, z kola na 
kolo, sa nedá všetko stihnúť naučiť.

roZhovor s rodÁkom rÓbErtom pavlÍkom o lEt’s dancE
V tejto časti Zvestí sa nám podarilo urobiť rozhovor s Róbertom Pavlíkom, naším rodákom, ktorého sme všetci so 

záujmom sledovali v úspešnej tanečnej súťaži populárnych osobností na začiatku roka Let´s Dance.
Róbert Pavlík svoje bohaté tanečné skúsenosti, tanečné umenie odovzdával bývalej slovenskej tenistke Dominike 

Cibulkovej, s ktorou sa prebojovali takmer do finále a skončili pred ich bránami. Nášho Róberta Pavlíka sme sa opýtali 
zopár otázok, na ktoré nám rád odpovedal a poskytol zopár súkromných fotografií pre našich občanov.

ktorý tanec vás najviac bavil s do-
minikou, a ktorého ste sa obávali?

Najviac nás bavili štandardné tance, 
pretože tým, že Dominika športova-
la celý život, a že má dobre vyvinuté 
svaly, dokázala držať postavenie. Ale 
viacej sme museli trénovať latinsko-
americké, pretože tam je strašne veľa 
izolácií tela, čo pri tenise Dominika 
v živote nerobila, takže tá latina nás 
trošku viac vytrápila.

Zopakovali by ste si účinkovanie 
v let´s dance?

Ak bude ďalšie kolo Let’s Dance,  
určite by som tam rád účinkoval, keby 
ma znovu vybrali, ale to záleží na veľa 
faktoroch.

Ďakujeme za rozhovor a Robovi, 
ako ho tu v dedine voláme, prajeme 
veľa zdravia a športových úspe-
chov jemu aj jeho žiakom. 
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Materská  škola  lienkovo

... ďalší významný rok za nami... a veľa udalostí tiež.
Možno vám práve preblyslo mysľou, že neviete o ničom, 

prečo by mal byť tento rok významný. Možno máte pravdu 
a možno nie, záleží na tom, čo považuje za významné každý 
jeden z nás. Pre nás v Lienkove je významné všetko. 

V septembri do materskej školy nastúpili nové detičky, pre 
ktoré to bola veľká a  významná zmena v ich živote. Všetky 
deti to zvládli na jednotku a teraz sú z nich veľkí školáci. 
Napriek tomu, že v materských školách boli od septembra 
akcie s rodičmi zakázané z dôvodu COVID–19 podarilo sa 
nám zrealizovať veľa akcií pre deti a ku koncu školského 
roku aj s rodičmi.

Prichádzajúca jeseň nám každoročne prináša niekoľko vý-
znamných akcií a jednou z nich je Svetielková slávnosť 
a súťaž o najkrajšiu tekvičku. Zapojili sa všetky deti s rodič-
mi. Doma vyrábali a tvorili. Výsledok ich tvorby bol úžasný. 
Zaslúžili si medaily, ktoré deti aj získali.

Šikovnosť a technickú zručnosť, ktorú sme získali v tech-
nickej dielni, sme si overili na Šarkaniáde a leteckej súťaži. 
Mladšie deti si vyrobili papierových šarkanov. Staršie deti si 
vyrezali lupienkovými pílkami z bazy lietadielka a potom sme 
všetky naše výtvory vyskúšali, či lietajú vo vinohradoch v na-
šej obci. No poviem vám, lietali všetky. To bolo radosti.

S končiacou sa jeseňou nám pribudla povinnosť vyzdo-
biť materskú školu k príchodu zimy a blížiacich sa Vianoc. 
V tomto roku sme vyskúšali kováčske techniky na výrobu 
vianočných ozdôb. V projekte, ktorý vyhlásilo Ministerstvo 
školstva vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky s názvom 
Múdre hranie sme získali financie na nákup náradia do ko-
váčskej dielničky v materskej škole a my sme ju plne využili. 
Vyrobili sme vianočné ozdoby zo starých kovových vrchná-
kov. Technikou vyrážania pomocou razníc sme vytvorili rôzne 
snehové vločky a anjelikov. Vyrezávaním tepelnou rezačkou 
sme vyrobili anjelikov, ktorých sme využili na výzdobu plo-
ta materskej školy pre potešenie občanov a priateľov školy. 
Anjelov z bieleho polystyrénu sme vyrezali aj ako darček pre 
osamelých dôchodcov. Vyzdobili sme ich flitrami a šup s nimi 
do Vianočných tašiek lásky.

Kým sa priblížili Vianoce, navštívil nás ešte Mikuláš a ob-
daroval deti dvoma balíčkami, za ktoré mu deti zaspievali, 
zarecitovali i nakreslili obrázky. Každoročne deti na Vianoce 
pečú medovníčky, no počas Covidu sme nemohli. Našli sme 
si náhradu, piekli sme z hrnčiarskej hliny a aj sa nám vydarili. 
Deti si ich vzali domov na výzdobu.

Prípravy na Vianoce frčali ako každý rok a aj príprava via-
nočných pozdravov bola v plnom prúde. Nezabudli sme na 
nikoho a aj v tomto predvianočnom čase sme do každej 
domácnosti odovzdali vianočné prianie od detí. No nielen 
pozdravy, ale i Vianočnú tašku lásky sme odovzdali 33 osa-
melým dôchodcom. Naplniť sa nám ich podarilo vďaka dob-
rým ľuďom z našej obce, ktorým záleží aj na tých, ktorých 
ani osobne nepoznajú. S radosťou nám nosili rôzne darčeky, 
aby sme tašky naplnili. Veríme, že sa náš úmysel naplnil 
a podarilo sa potešiť tak v tomto významnom čase v roku ne-
jednu dušičku. V čase, kedy by nemala byť ani jedna ľudská 
bytosť doma sama, sme im priniesli trocha radosti.

Dobro sa dobrom opláca, sa hovorí v rozprávkach a nebolo 
to inak ani v Lienkove. Dobro detí bolo odmenené počas 
prvého Vianočného školského plesu. Ples pripravili pani uči-
teľky ako odmenu pre deti. Deti na plese čakala korunovácia 

kráľa a kráľovnej plesu. (Samozrejme, že korunovaná bola 
každá kráľovná i každý kráľ v materskej škole.) Dámska vo-
lenka, spoločenské tance, losovanie tomboly, prípitok, po-
hostenie formou predjedla a slávnostný obed. Vybraný bol 
i najlepší tanečný pár plesu. Po Vianociach čakali na deti 
pod stromčekom i vianočné darčeky. Potešili veru všetkých.

Čo nové v liEnkovE  Za obdobiE od sEptEmbra 2021 do sEptEmbra 2022?

Do školy nám pribudla i tkáčska dielňa. Z projektu sme za-
kúpili dve veľké krosná a zábava pre deti je tu. V spolupráci 
s občanmi a priateľmi materskej školy sme získali vlnu na 
tkanie a tvorenie. Deti získavajú nové zručnosti a uplatňujú 
svoju fantáziu pri tvorení z nej.

Veselo je nám všetkým po celý rok, a preto nás vo feb-
ruári pred karnevalom čakala súťaž v speve. DO-RE-MI, 
ako sa súťaž volala, bola plná spevákov a aj výhercov. Ako 
inak, zasa všetci získali cenu. Po súťaži sme sa zabávali 
ešte na karnevale. Materská škola sa naplnila postavičkami 
z rozprávok a zábava mohla začať. Balónový tanec, súťaže 
a hádanky sa striedali s odmeňovaním detí sladkosťami, až 
sa im nechcelo skončiť. Samozrejme, každá maska získala 
odmenu. 

V marci, ktorý voláme každoročne Rozprávkovým marcom, 
sme si zasúťažili v recitácií básní. Rodičia svoje deti zod-
povedne doma pripravili a súťaž mohla začať. Každé dieťa 
sa stalo porotcom, dostalo toľko bodov – samolepiek, koľko 
bolo súťažiacich. Deti sa mohli rozhodnúť, komu dajú bod, 
podľa toho, kto sa mu pri recitovaní páčil. Ak sa mu páčilo, 
ako kamarát recitoval, priradil mu samolepku. Ak sa mu ne-
páčil, samolepku si nechal a mohol dať niekomu inému dve 
samolepky. Deti sa učili rozhodovať samostatne, počítať 
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body a hodnotiť kamarátov. Následne deti spoločne každé-
mu kamarátovi body spočítali a napísali s pani učiteľkou po-
radie od prvého miesta až po posledné. Každé dieťa získalo 
odmenu.

Interaktívne výchovno-vzdelávacie divadlo rytiera Gastona 
Camarque – Príbeh jedného rytiera. Deti zažili interaktívne 
predstavenie, pomocou ktorého sa preniesli do veku rytie-
rov a princezien. Priamo medzi deti prišiel rytier Gaston so 
svojou hradnou pani Helen, aby naučili deti, ako sa kedysi 
žilo na hrade i v podhradí. Dozvedeli sa, ako sa ľudia v tých 
dobách hrali a zabávali, no aj to, aké mali povinnosti. Spolu 
si zaspievali, zatancovali, naučili sa množstvo zaujímavých 
vecí a taktiež sa pokúsili ubrániť hrad proti zlému rytiero-
vi Alfonzovi. Počas vystúpenia deti uvideli kostýmy priamo 
podľa historických predlôh a rytier mal pre nich prichystané 
brnenie, ktoré si vyskúšali. Na konci príbehu rytier pasoval 
najudatnejšie dieťa za rytiera. S rytierom sme sa stretli ešte 
na predstavení – Po stopách hudby a na divadelnom pred-
stavení Obliehanie hradu.

 Rozprávkový marec sme ukončili návštevou obecnej kniž-
nice, kde deti spoznali ako sa má v knižnici správať, ako si 
vypožičať knihy a ako sa do knižnice prihlásiť. Deti si vybrali 
knihy a zapožičali si ich na čítanie pred spaním do materskej 
školy.

V apríli sme sa zapojili do projektu NATURPAKU – triede-
nie odpadu. Z projektu sme získali metodický materiál na 
triedenie odpadu – tašky pre deti na zber odpadu a igelitové 
vrecia. Následne sme zrealizovali zber odpadkov v hlbokej 
ceste v obci. Vyzbrojení rukavicami a taškami na triedenie 
sme sa pustili do liečenia našej modrej planéty. Vyzbieraný 
odpad sme vytriedili do kontajnerov. Pozitívne je poznanie, 
že odpadkov je stále menej.

Záver apríla sme venovali zvieratám a hmyzu. V škole sme 
vychovali 9 motýľov, ktoré sme počas ich života od vajíč-
ka cez zakuklenie až po vykuklenie sa motýľov pozorovali 
v škole a všetko sme si zaznamenali do kalendára. Keď už 
bolo vonku teplo, motýle sme vypustili do prírody.

Kamaráti sokoliari Falkonarii nás navštívili so svojimi drav-
cami, tiež v mesiaci lesov a prírody. Prostredníctvom soko-
liarov mali deti možnosť sa naučiť a spoznať dravce našej 
prírody a ich spôsob života. Naučili sa, ako je potrebné sta-
rať sa o nich v zajatí, čo všetko potrebujú pre život i ako žijú 
vo voľnej prírode. Spoznali a prostredníctvom zážitkového 
učenia zistili, koľko vážia, aké sú ťažké, aké majú perie, ako 
lietajú, čím sa pri lete riadia a ako sa vo vzduchu orientujú. 
Všetky vedomosti o prírode a lásku k nej si upevňovali pro-
stredníctvom našich teraz už kamarátov sokoliarov FALCO-
NARII. Ďakujeme sokoliarom, ktorí k nám chodia už viac ako 
10 rokov dvakrát do roka.

Ďalšia významná udalosť v ško-
le bola oslava víťazstva našich 
tanečníčok Bambúľ – Elišky 
Ondrejičkovej a Mischelky 
Švikruhovej. Dievčatá repre-
zentujú materskú školu Lien-
kovo a obec Adamovské Ko-
chanovce na vystúpeniach po 
celom Slovensku i v zahraničí. 
Získali prvé miesto ako skupi-
na i ako jednotlivec. Mischelka 
sa umiestnila v súťaži na pr-
vom mieste. Dievčatá deťom 
v materskej škole porozprávali 
i predviedli, ako na súťažiach 

tancujú, priniesli všetky medaily, ktoré doteraz získali a deti 
si ich mohli vyskúšať samy na sebe. Bolo super sledovať 
deti, ako pozorujú kamarátky pri tanci. Gratulujeme, dievča-
tá, a sme na vás hrdé. Veľká vďaka patrí i rodičom, ktorí 
obetujú svoj voľný čas, energiu i financie. Nezabúdame ani 
na pani trénerky – gratulujeme.

Mesiac máj sa prešmykol tak rýchlo, že sme sa ani nena-
zdali a už sme vystupovali na javisku pre naše najvýznamnej-
šie osobnosti. Najvýznamnejšie v životoch našich najmen-
ších. Pre mamičky. Tentokrát sme si nacvičili country  tanec 
s názvom pásma – Hľadanie lásky. Pripravili sme si nové 
kostýmy, aby sme sa mamičkám páčili a už sme tancovali. 
Nezabudli sme ani na darčeky. Vyrobili sme im DVD z hli-
ny – srdce na dlani.

Pri zábave sme nezabudli ani na povinnosti a skutočnosť, 
že o pár mesiacov nastupujú niektorí z nás do základnej ško-
ly, a preto sme sa vybrali na návštevu do Základnej školy 
s materskou školou Jána Smreka v Melčiciach-Lieskovom. 
Boli sme si vyskúšať, ako sa sedí v lavici a či budeme vedieť 
plniť úlohy ako prváci. Budete sa možno diviť, ale niet po-
chýb o tom, že z nás budú super prváci. Všetko sme zvládli, 
vedeli a s našimi kamarátmi z materskej školy sme sa 
v prvom ročníku dobre zabavili. 

V máji nás čakala ešte Malá logická olympiáda, do ktorej 
nás prihlásila pani riaditeľka. Verila, že úlohy zvládneme 
a veru, môžeme sa pochváliť, všetci sme úlohy zvládli, ale 
najlepšie ich zvládla Michaela Hrnčárová, ktorá získala naj-
viac bodov. 

Ešte sme stihli Cyklistickú súťaž, na ktorú sme si museli 
priniesť svoje bicykle a odrážadlá. V spolupráci s rodičmi to 
nebol žiadny problém. Nebolo to len také vozenie na bicykli, 
museli sme zvládnuť rôzne úlohy, aby sme získali preukaz 
cyklistu. Napríklad sme museli vedieť poskytnúť prvú po-
moc, privolať pomoc telefonicky, uhasiť požiar a poznať svoj 
dopravný prostriedok po technickej stránke.  Museli sme zvládnuť
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jazdu zručnosti a poznať dopravné predpisy a značky. Keď-
že nás pani učiteľky a rodičia doma výborne na súťaž pripra-
vili, všetky časti súťaže sme zvládli, a ako inak, získali sme 
preukazy cyklistov, medaily a aj sladkosti.

A je tu jún a s ním aj oslava Medzinárodného dňa detí. Pred 
oslavami a súťažami sme si pozreli DVD Čarovná hračka, 
ktoré nám ukázalo, ako žijú deti vo svete. Zistili sme, že nie 
všetky deti sveta si žijú taký krásny detský život ako my. Bolo 
nám z toho smutno. No nie dlho, pani učiteľky vymysleli, že 
môžeme každý priniesť jednu hračku, ktorú chceme poslať 
deťom, ktoré hračky nemajú. Vyzbierali sme ich plnú krabi-
cu. Nuž a potom sme celé dopoludnie strávili súťažením na 
rôznych stanovištiach. Napriek tomu, že pršalo a bolo vonku 
mokro, pani učiteľky nám súťaže preniesli do vnútra a hurá, 
začalo sa. Kŕmili sme hada aj draka, prenášali sme vajíčka 
na lyžičke, namotávali šišky na šnúrku, skákali s balónom 
medzi nohami, lovili ryby a mnoho ďalších zábavných aktivít 
až do popoludnia. Samozrejme, že bola aj odmena.

Koniec roka je tu. Významná udalosť v životoch našich ka-
marátov, ktorým pribudnú v ich detskom živote starosti s cho-
dením do školy, písaním úloh a učením sa, je tu. Život už ne-
bude taký bezstarostný, pribudnú povinnosti, ktoré sa nedajú 
len tak neurobiť. Je tu rozlúčka s predškolákmi, 15 detí opus-
tí navždy materskú školu. Aby si tento deň pamätali, rozlúčka 
bola v country štýle a deti ju pripravili s pani učiteľkami veru 
super. Nachystali country súťaže, country salón pre oteckov 
a priestor na tanec pre mamičky. Pani učiteľky to troška do-
tvorili a zábava mohla začať. Najskôr nám všetky deti zatan-
covali country tanec, potom sa nám predstavili predškoláci 
so svojím programom a vlastnými rozlúčkovými piesňami. 
Pani riaditeľka im s pani učiteľkami odovzdala darčeky, zís-
kali odznak majster technickej školy a mnoho iných prekva-
pení. Rozlúčiť sa s nimi prišiel aj pán starosta Ing. Michal 
Križan, ale o tom vám napíše určite on. Hurá, mohli začať 
súťaže a zábava. Deti dojili kravičku a ovečku, oteckovia do 
lasa chytali kone, deti jazdili na koni – oteckovi, preliezali cez 
pavučinu, ryžovali zlato, strieľali z luku a kŕmili húsky kuku-
ricou. Ak všetky súťaže zvládli, získali 8 pečiatok a mohli ísť 

ku kováčovi po odmeny. Mal ich pripravené vo svojej vyhni. 
Bola tam síce veľká tma, ale to deťom nevadilo. Všetci si tam 
odmenu našli. Po zábave bolo pohostenie. Pripravilia nám 
ho materská škola a rodičia. Všetkého bolo dosť a začala 
sa tanečná zábava. Počas tanca na deti čakalo ešte jedno 
prekvapenie – prišiel živý koník a deti i rodičia si mohli na 
ňom zajazdiť.

Zábava fičala a čas plynul, ani sme nevedeli, ako rých-
lo. Čakala nás ešte jedna veľmi, veľmi významná udalosť. 
Rozlúčiť sme sa chceli s našou pani učiteľkou, kamarátkou 
Ľubenkou Križanovou, ktorá končila v materskej škole a od-
chádzala do dôchodku. Rozlúčili sa s ňou rodičia, ktorí si pre 
ňu pripravili s deťmi veľké prekvapenie. Veríme, že sa z neho 
bude veľa rokov tešiť. Rozlúčil sa s ňou i pán starosta. Všetci 
jej do ďalších rokov života zaželali len to najlepšie. Kolektív 
materskej školy si pre ňu tiež pripravil prekvapenie a veríme, 
že jej urobilo radosť a dlho jej bude pripomínať roky stráve-
né v školstve. Množstvo detí, ktoré jej rodičia s dôverou po 
viac ako 40 rokov vodili do materskej školy a pomáhala im ich 
vychovávať, aby sa z nich stali jedinečné ľudské bytosti s ot-
voreným srdiečkom... Ľubenka, ďakujeme ti za tvoju obetavú 
prácu, tvoje kamarátstvo, tvoju lásku, tvoju ľudskosť, tvoje po-
chopenie, tvoju toleranciu a to, že si súčasťou našich životov. 
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Spoločenská rubrika od 1.1.–30.6.2022 
jubilanti

Len to najkrajšie, čo život môže dať,
chceme pri Vašom jubileu zaželať.

Nech slza bolesti Vám 
tvár nikdy nezmáča,
žiaľ a smútok nech 
sa chrbtom otáča,

nech len zdravie, šťastie, 
láska a dobrota,

sú náplňou ďalších rokov 
Vášho života.

70-roční
Ivan Mikuš 

Zdeněk Hrbas 
Viera Vanková 
Jozef Hulvák  

75-roční
Pavla Škvarilová 
Vladimír Kusenda 
Eva Pazdernatá 

Ján Horňák 
Marta Capáková  

80-roční
Eva Dizorziová 

Ján Láslop

manžElstvo uZavrEli
Na cestách života kráčajte spolu, 

či vedú do kopca alebo dolu, 
o seba opretí v každučký čas, 

v láske a svornosti až zbledne vlas.

Katarína Macurová a Marcel Malec

narodili sa
Nadišla tá krásna chvíľa, 
keď matka dieťa porodila.

Vietor odvial všetky chmáry, 
zostal úsmev, radosť v tvári.

     Mateo Adamec

Nela Masaryková

Tomáš Kopčan

OPUSTili náS
  Života iskra v diaľke teraz zhasína, 
však jej teplé svetlo nám v mysliach 

a srdciach bude tlieť ďalej, a raz, hoci 
bol by to len najmenší plamienok, 

rozpáli sa a teplom svojím 
nás opäť zahreje.

počet obyvateľov obce prihlásených na trvalý pobyt k 30. 6. 2022: 
875 obyvateľov, žien 432, mužov 443.

prihlÁsili sa na trvalý pobYt:  4 občania

† †

odhlÁsili sa Z trvalého pobYtu:  5 občania

Anna Pomšárová          vo veku 80 rokov
Ján Masaryk               vo veku 76 rokov
Oľga Horňáková           vo veku 69 rokov
Pavol Križko          vo veku 67 rokov
Daniel Kusenda          vo veku 42 rokov
Mia Švikruhová     vo veku 4 roky

Česť ich pamiatke!

Významné udalosti sa nám počas roka striedali jedna za 
druhou, až sme sa prehupli do prázdnin. Hneď v prvý deň 
prázdnin sme išli autobusom na akciu Jánske ohne do Cho-
cholnej-Velčíc. Zažili sme veľký kopec zábavy, tanec, kúzel-
níka, policajtov, psovodov, zalízali sme si zmrzlinu, mali sme 
bufet pri potoku a veľa z nás išlo autobusom prvýkrát. Veľké 
ďakujeme patrí organizátorom za to, ako to pre nás všet-
ko premysleli a pripravili. Ďakujeme a tešíme sa na ďalšiu 
spoluprácu.

Poďakovať však chceme všetkým občanom našej obce, 
všetkým kamarátom Lienkova, ktorí nám počas dlhých ro-
kov pomáhajú. Všetci ste pre nás veľmi významní, ste našou 
súčasťou, sme jedna rodina, ktorá si pomáha žiť...

Bc. Janka Horňáková, riaditeľka MŠ


